



Toronto-born Mary Pickford (1892-1979) was the most popular film star of the silent-movie era. She began her career when she was only six and by the age of 20 she had appeared in 176 films. At the beginning of her career, she starred in 40 to 50 films a year. By 1913 Mary reduced her breakneck filming pace to four movies annually in order to write and produce films. She earned an income of \$4,000 a week, which made her the highest paid woman in the world. By 1915, she was receiving 500 fan mail letters a week and was dubbed "America's Sweetheart". In 1920 she only starred in two films in order to devote her time to establishing United Artists Pictures. She also helped found the Academy of Motion Picture Arts and Sciences. Mary retired from film at the age of 43 after starring in an astounding 236 movies. Mary Pickford was awarded an Oscar for Lifetime Achievement in 1976 from the very organization she helped found.

stainless steel

MARY PICKFORD

Film Star Star de cinéma

Née à Toronto, Mary Pickford (1892-1979) était la star de cinéma la plus populaire de l'ère du cinéma muet. Elle a commencé sa carrière à l'âge de six ans seulement et à l'âge de 20 ans, elle était déjà apparue dans 176 films. Au début de sa carrière, elle jouait de 40 à 50 films par an. En 1913, Mary a réduit son rythme de tournage à quatre films par an afin d'écrire et produire des films. Elle gagnait un revenu de 4 000 \$ par semaine, ce qui faisait d'elle la femme la mieux payée au monde. En 1915, elle recevait 500 lettres de fans par semaine et était surnommée «America's Sweetheart». En 1920, elle n'a joué que dans deux films afin de consacrer son temps à la création de la United Artists Pictures. Elle a également aidé à fonder l'Académie des arts et des sciences du cinéma. Mary a pris sa retraite du cinéma à l'âge de 43 ans après avoir joué dans une quantité exceptionnelle de 236 films. En 1976, Mary Pickford a reçu un Oscar honorifique pour l'ensemble de sa carrière de cette même organisation qu'elle a aidé à fonder.

acier inoxydable